
Arrival Date:            (MM)           (DD) Arrival Time: Departure Date            (MM)            (DD) Departure Time

到店日期            (月)            (日) 到店时间 离店日期            (月)            (日) 离店时间

Flight Number Flight Number

航班号 航班号

Family Name First Name Number of
Guest

Room Type Number of
Room

Special Request

姓 名 人数 房间类型 房间数量 特殊要求

Company Name: Caller:
公司名称 来电人姓名

Tel: Fax:
电话 传真

IHG Rewards Club Number:
优悦会号码 付款方式 

Credit Card Type
信用卡种类

Credit Card Number

信用卡卡号

Expire Date
有效期

Guest Preference q Pick up request 接机 q Audi A6 (RMB780) q Mercedes Benz (RMB1200)

(Please select) q Drop off request 送机 q Audi A6 (RMB780) q Mercedes Benz (RMB1200)

特殊需求 q Extra bed 加床 q Two ways 接送机 q Aud A6  (RMB1560) q Mercedes Benz (RMB2400)

Remarks

备注：

                             Reservation Form for Meia Group
                         on  12-15 July,2017, Group Code: G07

                       2017美啊教育团队住房预定表

                       2017年7月12日至15日

房间价格

Room Category

房间类型

Room Rate（Net)

请您填写这个表格预定房间，并将填好的预定表直接发邮件给酒店预定部reservations@icbjb.com,预定部电话：010-84371305和1304。请预定房间

时务必提供信用卡信息作为预定的担保。取消政策：如果您在到店前15天之前取消预定，则酒店不收取您任何的取消费用；如果您在到店前15天之

内取消预定，则酒店将收取所取消房间的所有房费作为取消费用。

                      Sales Contact: Amy yu, Email: amy.yu@icbjb.com    Tel: 86 010 84371284

Please complete the Form and return to reservations@icbjb.com, reservation Tel: 86 010 84371305 or 1304. Please provide credit card
information to hotel to guarantee your reservations. We will charge one night as penalty if you cancel the room above 30 days prior to your
arrival. Entire room charges will be charged within 30 days prior to your arrival.

Credit Card Guarantee
信用卡担保

Payment Method:

The room rates quoted above are:
以上房价包含：

-The above room rates are inclusive of surcharge and VAT per night basis.
以上房价包含服务费和增值税。

-The above room rates of Deluxe King Room and Deluxe King with View are inclusive of one daily buffet breakfast; Deluxe Twin Room and
Executive Room and Suite are inclusive of two daily buffet breakfasts, the additional buffet breakfast will be charged at CNY150net per
night per person.
以上豪华大床房和豪华观景大床房房价均包含一份自助早餐；豪华双床房、行政房和套房每天最多包含两份自助早餐；另加早餐是150元净价每位。

-Executive Deluxe King Room and Suite Room are include club benefit.
行政房和套房包含行政楼层待遇。

-The above room rates are inclusive internet.
以上房价包含上网服务；

-These Special Bedroom Rates will apply for the Event only.
以上特惠房价将仅限上述活动日期内使用。


